



DEFENSSI RY.
Oulun yliopiston psykologian opiskelijoiden ainejärjestö

PÖYTÄKIRJA
14.10.2025

DEFENSSI RY:N HALLITUKSEN KOKOUS

Aika tiistai 14.10.2025 klo 16:00-18:00

Paikka Lo102, Linnanmaan kampus
kokouksessa myös etäosallistumismahdollisuus Zoomin (*) kautta

Läsnä **Hallituksen jäsenet**

Iida Argillander

Lara Anttila*

Nea Hosio

Jenni Immonen

Petra Jokikokko, puheenjohtaja

Emma Junkkari

Okko Kaasinen*

Mia Nguyen*

Riina Putila* (saapui 17:02)

Maria Suopajärvi*

Ella Virkkala, sihteeri

Varajäsenet

Laura Junno (saapui 16:09)

Muut

Atte Kolu* (saapui 17:49)

Elli Seilo* (poistui 16:56)

Elisa Turpeinen (poistui 16:59)

1 Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16:08.

2 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3 Asialistan hyväksyminen

Asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4 Pöytäkirjantarkastajien valitseminen

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Nea Hosio ja Jenni Immonen.

Pöytäkirjantarkastajat toimivat tarvittaessa ääntenlaskijoina.

Laura Junno saapui kokoukseen ajassa 16:09.

5 Ilmoitusluontoiset asiat

5.1. SPOL-kuulumiset

SPOL-edustaja Laura Junno kertoi SPOL-kuulumisia. 27.9. Oulussa pidetyt ainejärjestötapaaminen sekä SPOLskis sujuivat mallikkaasti. Ainejärjestötapaamisessa päätettiin vuoden psykologian opiskelijan teemaksi “tasa-arvon työmyyrä”. Lisäksi keskusteltiin järjestöjen puheenjohtajisto-, kopo- ja tiedotusasioista, ja näistä keskusteluista on jaettu hallitukselle koosteet.

Aluevaltuutetuille suunnattavan harkkapaikkakannanoton ensimmäinen versio on lähetetty Psykologiliitolle kommentoitavaksi ja toivon mukaan lähiviikkoina kannanotto saadaan myös Defenssille läpikäytäväksi.

SPOL on tilannut uudet laulukirjat, ja niitä on uudistettu tällä kertaa isolla kädellä. Toimitusaikataulusta ei ole vielä tarkkaa tietoa. Laulukirjojen myyntihintaa järjestöille saatiin alhaisemmaksi, sillä niihin pistettiin SPOLin omia varoja sillä ajatuksella, että niiden käyttö hyödyttäisi jäsenistöä.

5.2. Yritysyhteistöiden kuulumisia

Yritysyhteistyövastaava Nea Hosio ilmoitti, että Lapin hyvinvointialueen kanssa on solmittu tähän mennessä suurin yhteistyösopimuksemme. Sopimuksen yhteydessä Lapin hyvinvointialue osti haalarisponsoripaikan ensi vuoden fuksien haalareihin. Nean mukaan Laphassa ollaan innokkaita tekemään yhteistyötä kanssamme, ja harkkapaikkojakin on mahdollisesti tulevaisuudessa tulossa heiltä tarjolle. Esille on noussut myös idea excursion järjestämisestä ensi kevään aikana.

5.3. Kaskin kuulumiset

Kaski-edustaja Elisa Turpeinen kertoi Kaskin ajankohtaisia kuulumisia. Loppuunmyyty Reverse-suunnistus ja AKATEMIA-bileet tulossa 29.10. Kaski on aloittanut yhteistyön Kaamos Climbingin kanssa, ja jäsenille tulee jossain kohtaa sähköpostitse kiipeilytarjouksia. Kaskin liikuntavuorot jatkuvat normaalisti jälleen 28.10. parin viikon tauon jälkeen. Vielä lokakuun ajan Kaskilla on myynnissä Fuksipaketti, joka sisältää haalarivyön, Kaskin logohaalarimerkin ja Kaskinen laulukirjan. Toinen Kaski-edustajamme Pihla Peltola jatkaa Kaskin hallituksessa loppukauden muodollisesti. Kaskin ja Defenssin välinen yhteydenpito jatkuukin Elisan kautta.

5.4. Vuosijuhlat

Vujuvastaava Iida Argillander ilmoitti, että vujutoimikunnan ensimmäinen kokous on pidetty, ja toinen kokous onkin luvassa tulevana perjantaina. Ensimmäisen kokouksen jälkeen on saatu vastauksia muilta ainejärjestöiltä, kun on tiedusteltu heidän kokemuksiaan vujujen järjestämiseen liittyvistä asioista.

Varsinaisten hienojen, juhlallisten ja eleganttien vuosijuhlien lisäksi on tulossa myös seuraavalle päivälle sillis. Seuraavana luvassa olisi juhlatilan miettimistä ja varaamista

sekä ohjelman alustavaa suunnittelua. Vujuvastaava on innoissaan toimikunnasta, jossa on kaikilta vuosikursseilta aktiivista ja innokasta porukkaa mukana.

5.5. Saapunut palaute

Petra Jokikokko ilmoitti Defenssin jatkuvan palautteen lomakkeen kautta tulleesta anonyymistä palautteesta:

” Kiitos Defenssille kun otitte meijät fuksipallerot avosylin vastaan <3 ”

6 Talousasiat

6.1. Maksetut laskut ja kulukorvaukset

Tilaa kulttuurille ry – Tukikohdan tilavuokra, aktiivisitsit – 60,00 €

Kaski ry – lasku Akatemian (24.9.) lipuista (86kpl) - 172,00 € eräpäivä 21.9.2024*

Viivi Ryhänen - Kulukorvaus 4.vskrs-ilta – 31,25 €

Oulun Lääketieteellinen Kilta ry – Walhallan varausmaksu vujusitseille – 200,00 € *

POP Pankki - Palvelumaksu – 10,20 €

Oulun tietoteekkarit – Kiltahuonekierroksen osallistumismaksu – 5,00 €

Muistiin Oy – Fuksisitsien haalarimerkit – 141,28 €

Emma Junkkari – Kulukorvaus aktiivisitseistä - 84,07 €

*hyväksytty maksettavaksi aiemmassa kokouksessa tai nettipäätöksellä

6.2 Hyväksyttävät laskut ja kulukorvaukset

Lara Anttila – Kulukorvaus fuksisitsien järjestämiseen liittyvistä kuluista - 385,49 €

Tortuga Oy – Fuksisitsien tarjoilut – 440,00 €

Päätettiin hyväksyä laskut maksettaviksi.

6.3. Ajankohtainen taloustilanne

Taloudenhoitaja Aapo Kuusisen alustuksen mukaan tilillä paljon liikennettä tapahtumiin liittyvien kulujen ja osallistumismaksujen osalta. Tapahtumiin liittyvät laskut ja kulut tulevat yleensä hieman tapahtuman jälkeen, eli tili on nyt hetkellisesti hieman “koholla”. Myös merkkien myyminen kiltahuonekierroksella 7.10. oli tuottoisaa.

7 Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin yksi jäsenehdot täyttävä henkilö Defenssin varsinaiseksi jäseneksi.

8 Nettipäätökset

Hyväksyttiin 23.9.2025 seuraava nettipäätös äänin 11 kannattaa, 4 tyhjää:

”Hyväksytään maksettavaksi aiemmin maksamatta jäänyt lasku:
Oulun Lääketieteellinen Kilta ry, syksyn vujusitsien Walhallan
varauksen vuokra, 200,00 €, eräpäivä 15.9.2025.”

9 Tapahtumiin liittyvät asiat

9.1 Menneet tapahtumat

24.9. Fuksisitsit +280 €

30.9. Amazing Race +n. 60 €, 20 € per ainejärjestö

7.10. Lautapeli-ilta kiltiksellä, -20,75 €

9.2 Tulevat tapahtumat

9.2.1. Tapahtumavastaavien järjestämät tapahtumat

7.11. Defenssin kämpppäapprot. Kämppien ilmoittamisesta tulossa
Defenssi-ryhmään viestiä.

Viikko 48 vujuviikko eli Defenssin 4 v. karnevaaliviikko

24.11. kakkukahvit kiltiksellä

25.11. kaupunkisota Myllytullin koululla

27.11. vujusitsit, Walhalla.

Kutsuvieraille ja alumneille lähetetään kutsut pian.

Päätettiin, että vujuviikon haalarimerkin saa tänäkin
vuonna mistä vaan vujuviikon tapahtumasta, ja niitä
tilataan 130-140 kpl.

Pikkujoulut ovat suunnitteilla, mutta ajankohta ja konsepti vielä auki.

9.2.2. Yritysyhteistyövastaavan järjestämät tapahtumat

Lähes loppuunmyyty perinteinen Syyslomabingo huomenna Ihkussa. 17.11. suunnitteilla olevan Kuopio-excun järjestäminen on vielä vaiheessa. Asiasta on viestitelty edellisen kokouksen jälkeen hallituksen Telegram-ryhmässä. Bussikyyti, jonka Pohjois-Savon hyvinvointialue tarjoaa, on vielä auki, mutta alustavasti lähtö Oulusta klo 8 ja lähtö takaisin Ouluun klo 20. Virallinen ohjelma Kuopiossa klo 12-15, ja mahdollinen yhteinen tapahtuma Oidipuksen kanssa klo 17-20. Mukaan mahtuisi noin 50 osallistujaa. Keskusteltiin, että tapahtuma olisi lähtökohtaisesti osallistujille täysin ilmainen. Nea jatkaa selvittelyä ja järjestämistä.

9.2.3. Muiden järjestämät tapahtumat

Fuksivastaavan järjestämistä tapahtumista tulossa

14.10. tuutoreiden kämppäapprot

19.11. fuksien haalarikaste

Elli Seilo poistui kokouksesta ajassa 16:56.

10 Edunvalvonnan ajankohtaiset asiat

Koulutuspoliittiset vastaavat Jenni Immonen ja Okko Kaasinen kertoivat, että koulutuspoliittisesti on ollut viime aikoina rauhallista eikä opiskelijoilta ole kantautunut huolia tai murheita. Tämän vuoksi kopot aikovat toisen periodin alussa kartoittaa opiskelijoilta opintoihin liittyviä kuulumisia rennolla kyselyllä, ja järjestää tapaamisen Mirka Hintsasen ja Jonna Hurskaisen kanssa kyselystä mahdollisesti esiin nousevista asioista.

Okko Kaasinen on osallistunut OYY:n järjestämiin koulutuspoliittiselle sektorille suunnattuihin tapaamisiin. Huomenna on jälleen dekaanikahvit, jonne kopot vievät asioita käsiteltäväksi, jos on jotain mielessä.

Elisa Turpeinen poistui kokouksesta ajassa 16:59.

Seksuaalisuuden ja sukupuolen moninaisuuden opetuksen puuttumiseen tai sen vähäisyyteen on kiinnitetty huomiota ja asiaa ollaan nyt lähtemässä edistämään. Okko Kaasinen ehdotti, jos laadittaisiin kannanotto tästä. Laura Junnon mukaan myös SPOL voi allekirjoittaa kannanoton.

Riina Putila liittyi kokoukseen ajassa 17:02.

11 Viestinnän ajankohtaiset asiat

Viestintävastaava Riina Putila kertoi viestinnän ajankohtaisista asioista. Vievojen ehdotuksesta valtuutettiin heidät siivoilemaan eli poistamaan vanhoja kohokohtia Defenssin Instagramista parhaaksi näkemällään tavalla. Myös vievojen ehdotuksesta päätettiin siirtää kuukausikirjeet sähköpostista Telegramiin omaan Defenssi tiedottaa -kanavaansa, jotta ne eivät huku sähköpostien sekaan. Vievat alkavat tekemään kuukausikirjeistä jatkossa myös tiiviimpiä, jotta jäsenet todennäköisemmin lukisivat niitä.

Jo aiemmin on noussut esiin tarve pestikohtaisille sähköposteille, mikä helpottaisi viestintää, vähentäisi turhien sähköpostien määrää ja selkeyttäisi tiettyjen pestien toimintaa. Ella Virkkala jatkaa asian selvittelyä, ja jatketaan keskustelua sen pohjalta seuraavassa kokouksessa.

Lokakuun lopussa tai marraskuun alussa pidetään suunnitelman mukaisesti hallitus- ja toimaripestien esittelyt somessa. Tähän on olemassa valmis Canva-pohja, johon vievat lähettävät linkin lähempänä.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 17:13.

Palattiin kokoustauolta ajassa 17:20.

12 Vuoden 2026 pestiehdotukset

Keskusteltiin ajatuksista liittyen tulevan kauden pestiehdotuksiin. Keskustelun pohjalta päädyttiin seuraaviin muutosehdotuksiin hallitus- ja toimihenkilöpestien osalta:

Luovutaan pesteistä

- myyntivastaava: tehtävät siirtyvät myyntivastaava-varajäsenelle
- kiltisvastaava-varajäsen: tehtävät siirtyvät sopolle
- ympäristövastaava: tehtävät siirtyvät sopolle
- urheiluvastaava: tehtävät siirtyvät Kaski-edustajille (Kaskin liikuntavuorosta huolehtiminen) ja sopolle (mahdollinen urheilutapahtumien järjestäminen)

Ehdotukset uusista pesteistä

- myyntivastaava-varajäsen (kiltisvastaava-varajäsenen tilalle)
- excu-vastaavan toimihenkilöpesti: tehtävänä jonkin excun järjestäminen ja tapsojen auttaminen Himos-excun järjestämisessä

Keskustelujen pohjalta päätettiin myös, että vastuu haalarisponsoreiden ja haalareiden hankkimisesta siirtyy ensi kaudella yritysysteistyövastaavalle.

Päätettiin, että jatkossa SPOL- ja OSP-edustajien tulee osallistua Defenssin hallituksen kokouksiin vähintään kaksi kertaa keväällä ja kaksi kertaa syksyllä, jotta edustajat pysyvät kartalla Defenssin ajankohtaisista asioista ja tiedonkulku molempiin suuntiin sujuisi mahdollisimman hyvin. Ajatus tähän tuli siitä, kun esiin nousi Kaskin vastaava menettely omien hallituslaistensa kanssa. Kaski siis velvoittaa jo Defenssin Kaski-edustajia osallistumaan kokouksiimme.

Hallituksen ehdotus vuoden 2026 hallitus- ja toimihenkilöpesteistä:

Hallituspestit

- o puheenjohtaja
- o varapuheenjohtaja
- o sihteeri
- o taloudenhoitaja
- o yritysysteistyövastaava
- o koulutuspoliittiset vastaavat (2)
- o viestintävastaavat (2)
- o tapahtumavastaavat (2)
- o sosiaalipoliittinen vastaava

- fuksivastaava
- vujuvastaava
- SPOL-edustaja -varajäsen
- Kaski-edustaja -varajäsen
- myyntivastaava-varajäsen (uusi)
- alumnivastaava-varajäsen

Toimihenkilöpestit

- Kaski-edustaja
- SPOL-edustaja
- OSP-edustaja
- pikkuviestintävastaavat (2)
- pikkutapahtumavastaavat (2)
- pikkufuksivastaava
- grafiikkavastaava
- kansainvälisyysvastaava
- excu-vastaava (uusi)

Atte Kolu saapui kokoukseen ajassa 17:49.

Lara Anttila poistui kokouksesta ajassa 18:07.

13 Fuksien haalarit

Laskuvirheestä johtuen fuksin haalareiden lopullisen hinnan ja sponsoroinneista sekä yrityisyhteistöistä kertyneen summan erotukseksi jäi 175,80 €. Edellisessä hallituksen kokouksessa keskusteltiin, olisiko Defenssin mahdollista maksaa tämä ylijäänyt summa, etteivät fuksit joudu maksamaan haalareistaan.

Päätettiin maksaa 175,80 € fuksien haalareista, jotta fuksit saavat haalarit ilmaiseksi kuten tähänkin asti.

Laskuvirhe johtui yllättävästä haalareiden hintojen noususta. Nea Hosio nostikin esiin, että olisi tarpeellista tarkastella haalarisponsorisopimusten hintoja uudelleen.

14 Syyskokouksen 2025 järjestelyt

Petra Jokikokko kertoi Telluksen olevan tukossa syyskokouksen aikaan, joten päädyttiin siihen, että varataan jokin luentosali, kuten L2, kokousta varten.

Iida Argillanderin ehdotuksesta valtuutettiin Petra Jokikokko hoitamaan syyskokouksen järjestelyt.

15 Toimikuntien täydentäminen

Nimitettiin nakkitoimikuntaan Elli Seilo, Viivi Rannikko, Kiia Muurinen ja Aurora Salojärvi.

16 Kutsut

16.2. Gieku ry:n vuosijuhlat

29.11. Giekun vuosijuhlat, kutsu kahdelle. Palataan asiaan Telegramissa.

16.2. Olo ry:n vuosijuhlasitsit

Olo ry:n vuosijuhlasitsit 29.11. ja 30.11. sillis., kutsu kahdelle. Palataan asiaan Telegramissa.

17 Muut esille tulevat asiat

Petra muistutteli, että pestitestamentteja kannattaa jo alkaa työstämään.

Defenssi on edustanut ja pyrkii jatkossakin edustamaan onnistuneesti ja reippaasti muiden ainejärjestöjen vujuilla.

18 Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18:22.

